

NOTICE

TYPHOON SIGNAL NO. 8

Dear Members,

This is to inform you that due to raising of Typhoon Signal No. 8, which will be in effect at 2:20pm, the Club will close two hours prior to the signal. Therefore, the Club will close at 12:20pm today.

We appreciate your understanding and encourage everyone to stay safe during this time.

由於八號颱風訊號將於下午 2:20 期間生效,本會將於八號颱風訊號發出前兩小時關閉。因此,會所將於今天下午 12:20 關閉。

感謝大家在此期間的理解並且注意安全。

Patrick WONG
GENERAL MANAGER

CLUB DE RECREIO



CODE OF PRACTICE IN TIMES OF TYPHOON SIGNAL NO. 8

AND BLACK RAINSTORM WARNING

I wish to draw your attention to the arrangements when the above SIGNAL or WARNING is in force: -

- 1. If Typhoon Signal No. 8 or Black Rainstorm Warning is cancelled anytime between 9:00a.m. and 4:00p.m., the Club will be re-open two(2) hours after the cancellation of Signal or Warning is announced.
- 2. If Typhoon Signal No. 8 or Black Rainstorm Warning is cancelled between 4:00p.m. and 5:00p.m., the Club will be re-open at 6:00p.m.
- 3. If Typhoon Signal No. 8 or Black Rainstorm Warning is not cancelled by 5:00p.m., the Club will be closed on that day.

Will all members please be guided accordingly.

BY ORDER OF THE GENERAL COMMITTEE

8號颱風信號及黑雨警告期間的指引

敬請大家注意在上述信號或警告生效時的安排:

- 1. 如在上午 9:00 至下午 4:00 之間取消 8 號颱風信號或黑雨警告,會所將在信號或警告取消 公告後雨(2)小時重新開放。
- 2. 如在下午 4:00 至 5:00 之間取消 8 號颱風信號或黑雨警告,會所將在下午 6:00 重新開放。
- 3. 如到下午 5:00 仍未取消 8 號颱風信號或黑雨警告,會所將於當天關閉。